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Worship with Holy Communion
Harp Prelude                                                    Brother Philip Chen
Call to Worship





          Chairperson                       

Praise Songs                                                    Chinese Praise Team

Pastoral Prayer                                                  Rev. Szuhsing Mao
*The Lord’s Prayer(Sung to tune Malotte)                                 All
Holy Communion                                                               Deacons
Deacons/Fellowship Leaders Installation          Rev. Szuhsing Mao
Praying for the Deacons/Fellowship Leaders    Pastor Jay Cordova
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Worship in the Word

Message                                                    Rev. Szuhsing Mao
         “May Truth and Love Drive Us in 2020”                             

                          2John 1-3                   Interpreted by James Huang
Worship by Living the Word

*Doxology                                                                          All
*Benediction



            Rev. Szuhsing Mao
Choral Benediction



          CCCSB Choir







*Please Stand
報告事項
一.
全體教牧同工和執事在此恭祝所有主內弟兄姐妹新年蒙福。

二.
歡迎大家一起來敬拜主。今日成人裝備訓練將暫停，並提早午膳。請各位留步享用午餐與弟兄姐妹交通。

三.
2020年度執事及其負責事工如下: 黃鴻章(主席/宣教/外展事工)，林有為(司庫/財務)，林吳立洪(書記/團契事工)，夏永祥(副主席/行政)，王張靜宜(關懷)及張岳(特別事工/外展事工)。請代禱支持。
四. 
2020年度各團契負責人如下: 佳樂：周燕姊妹；以琳：劉昌錦姊妹；盼望：林江品輝姊妹；華恩：韓恩慧姊妹；喜樂：王雲霞姊妹及 應許：林志達弟兄。 

五.
2020年第一次牧執會將於今天下午1:30在106/107室召開。

六.
本教會於1月6-10日（週一至週五 6:30am）舉行教會「禱告週」聚會，竭誠歡迎弟兄姐妹預留時間來參加。
七.
 1月8日週三晚中英聯合祈禱會將暫停。

八. 
家長請注意: 週五晚的兒童團契於1月10日本週五晚7:30恢復聚會。主日晚的青少年團契將在下主日1月12日恢復聚會。
九.
全教會讀書會:《來自天堂法庭的判決》是我們2020年讀書會要讀的書，有興趣的弟兄姐妹請在樓下簽名，以便買書。

十.
「全教會聖經工作坊」於2020年第一及第三個週五晚在教會舉行，由卯思興牧師及Pastor Jay輪流帶領。1月17日週五晚8:00開始。
十一. 今年開始「全教會同心禱告日」將在每個星期四晚上8:00～8:30在各人家庭或工作地點舉行，請我們ㄧ起舉起禱告的手，為教會、為弟兄姐妹、為國家、為社會禱告。

十二.
 2020年開始田士瑜姊妹教會辨公時間為週三至週五        上午9:30至下午5:00。
十三. 下主日英文堂主日崇拜上午11:30開始，講員為Pastor Jay Cordova. 
ANNOUNCEMENTS

1. 
Happy New Year greetings to everyone from all the church staff and deacons.  
2.
Welcome to all joining us for worship this morning.  Lunch will be served following the worship service in the fellowship hall. There will be NO Equipping classes today. 
3.
Members of the 2020 Church Board are as follows: 

James Huang(Chairman/Missions/Local Outreach); Eric Lin (Treasurer/Finance); Pauline Lin(Secretary/Fellowship);     Yong Xiang Xia (Vice-Chair/Administration); Julie Wang (Caring) and Yue Zhang (Special Programs/Local Outreach). Please support them with your prayers.
4. 
2019 Fellowship Leaders are: Caleb(Senior): Diana Lee; Elim: Jean Liu; Hope: Penney Lin; Hwa-En: Grace Han; Joy: Iris Wang; Promise: David Lin.  

5. 
First Church Board meeting of this year will be held this afternoon at 1:30 pm in #106/107.  

6.  
Our church is hosting a Prayer Week from 1/6-10 Mon. to Fri. starting at 6:30 am. Please come join us to pray together. 
7.
There will be NO Wednesday Night Prayer meeting on 1/8 due to the Prayer Week.

8.
Attention Parents! Friday night Children program will resume on 1/10 this Friday night at 7:30 pm at church. Sunday Youth program will resume next Sunday 1/12 at 6 pm at church. 
9.  All Church Book Club:  “Operating in the Courts of Heaven” will be the book we are reading in the coming year. Please sign up downstairs if you want to join the Book Club. 

10. All Church Bible Workshop is scheduled to meet on every first and third Friday of the month at church. Rev. Mao and Pastor Jay will take turn leading. The first workshop will begin on 1/17 Friday evening at 8:00 pm.

11. Starting in 2020, All Church Prayer Day will be every Thursday evening between 8-8:30 pm. No matter where we are, we will set apart a short time to pray individually or as a family. 
12.
Sister Eva Mah’s office hours in 2020 will be from 9:30am-5pm on Wednesday, Thursday and Friday. 

13.
Next Sunday’s CrossPointe English Worship will begin at    11:30 am with Pastor Jay Cordova as speaker.  

